

Canada's Northern Foreign Policy / La politique étrangère du Canada en tant que pays nordique

FRASER, D.R.T.

B.A. and L.L.B. University of British Columbia; Certificat d'études françaises, Université de Montpellier. Has served in Saigon, Bonn and Moscow. In 1975-77 he was the Deputy-Director of Latin America. In 1977-78 he was seconded to the Privy Council Office. At present he is Director of Europe III Division and Chairman of the Circumpolar Affairs Panel.

B.A. et L.L.B., University of British Columbia. Certificat d'études françaises, Université de Montpellier. Il a été en poste à Saigon, à Bonn et à Moscou. Entre 1975 et 1977 il a été directeur adjoint de l'Amérique latine. Entre 1977 et 1978 il a été affecté au Bureau du Conseil privé. Il est actuellement directeur de l'Europe III et président du comité de coordination des affaires circumpolaires.

Canadian-German Relations

KORN, H.G.

Born 1943. B.A., McMaster University, Hamilton; M.A., Univ. of Toronto (Languages, Political Science). Joined External Affairs in 1968; served in Buenos Aires (1970-71) and Helsinki (1975-78).

The Domestic Situation in the USSR

Soviet Foreign Policy

Canada's Relations with the USSR

CHAPIN, P.H.

Born 1946. M.A., School of International Affairs, Carleton University; Graduate studies - Université de Strasbourg. Joined External Affairs in 1969. Posted to Tel Aviv (1971-73); Moscow (1976-78). Currently USSR desk officer in Europe I Division.